
Jaarverslag Schoolraad BS de Stapsteen 2022-2023  

Directie  

De samenstelling van de schooldirectie is sinds dit jaar gewijzigd. Daar waar er voorgaande jaren 

sprake was van een directie welke werd verdeeld over meerdere scholen, is er per dit schooljaar 

sprake van een locatie directeur welke alleen staat opgesteld voor De Stapsteen.  

Ook het afgelopen jaar heeft de schoolraad de focus gelegd op het monitoren van de kwaliteit van 

het onderwijs. Waar communicatie vanuit de school de afgelopen jaren als aandachtpunt werd 

gezien, is de algehele perceptie dat dit afgelopen jaar sterk verbeterd is. De komst van de Parro app 

in combinatie met het Stapsteennieuws wordt als prettig ervaren.  

Formatie  

Samen met de directie heeft de schoolraad uitgebreid stil gestaan bij de formatie en de personele 

invulling van de groepen voor schooljaar 2023-2024. Gezien de goede ervaringen met het werken in 

clusters is hier voor ook gekozen in komend schooljaar. Gezien de onevenwichtige opbouw in leeftijd 

van de leerlingen, moeten er soms andere keuzes gemaakt worden. Door de NPO gelden zijn er wat 

mogelijkheden gekomen om op bepaalde plaatsen extra ondersteuning toe te voegen. De schoolraad 

is akkoord gegaan met toekenning van de uren over de verschillende groepen.  

Opbrengsten Cito schoolbreed 

Net als afgelopen jaren heeft directie de CITO scores van de Stapsteen gepresenteerd. Er werd dit 
jaar voor de groepen 4-8 voor de eerste keer gebruik gemaakt van het adaptieve digitale programma 
Leerling in Beeld om de CITO toetsen af te nemen. Groep 3 maakte de CITO toetsen nog met de 
papieren versie. Voor alle groepen geldt dat het onderdeel taalverzorging (spelling) op papier wordt 
gemaakt. Ondanks wat eerste kinderziektes vanuit CITO, is deze digitale wijze van toetsen goed 
bevallen.  Over de hele linie is de opbrengst wat lager. Er zijn verschillende acties uitgezet om dit 
terug op niveau te krijgen. 
 
Samenstelling schoolraad  

Aan de start van het schooljaar zijn Carolien Peeters en Kim Nagel-Stevens toegetreden tot de 

schoolraad. Aan het einde van het schooljaar heeft Bram Baks afscheid genomen van de 

Medezeggenschapsraad en daarmee zijn rol als secretaris overdragen aan Gonny Boskeljon.  

Overige 

Grootste uitdaging op Skozok-niveau is de vervangingspool van leerkrachten. Het is steeds lastiger 

om vervanging te krijgen op het moment van ziekte van een leerkracht. Er wordt op verschillende 

manieren gekeken dit voor de toekomst op te lossen. De Stapsteen heeft gelukkig met de nodige 

creativiteit de gaten zelf kunnen dichtlopen. 


